

Doha, Qatar

رقم المساهم Shareholder No.

عدد الأسهم No. of Shares



Greetings,

Invitation to Attend the Commercial Bank's Ordinary General Assembly Meeting

دعوة لحضور اجتماع الجمعية العامة العادية للبنك التجاري

The Board of Directors of The Commercial Bank (P.S.Q.C.) (the "Company") is pleased to invite you to attend the Company's Ordinary General Assembly Meeting to be held on Monday, 16 March 2026, at 9:00 pm at the Commercial Bank Plaza, Al Markhiyah Street, Al Dafna and virtually using the ZOOM application to discuss the attached Agenda. In case the quorum is not achieved for the first meeting on the above-mentioned date, a second meeting will be held on Thursday, 26 March 2026 at the same time and location.

يسر مجلس إدارة البنك التجاري (ش.م.ع.ق.) ("الشركة") دعوتكم لحضور اجتماع الجمعية العامة العادية للشركة الذي سيعقد في تمام الساعة 9:00 من مساء يوم الاثنين الموافق 16 مارس 2026، في برج البنك التجاري بلازا - شارع المرخية - منطقة الدفنة، وعبر تطبيق ZOOM، لمناقشة جدول الأعمال المرفق. وفي حال عدم اكتمال النصاب القانوني للاجتماع الأول في التاريخ المذكور أعلاه، فسوف يعقد اجتماع ثان يوم الخميس الموافق 26 مارس 2026 في نفس الزمان والمكان.

If you cannot attend for any reason, please authorise another shareholder to attend the meeting on your behalf, using the proxy form enclosed below. Please sign the proxy form and send it to agm2026@cbq.qa. Shareholders may not appoint a Board Member as a proxy; and the number of shares held by a shareholder as a proxy should not, under any circumstances, exceed 5% of the total shares of the Company (i.e. 202,362,688 shares), except in the case of a proxy given on behalf of a Custodian Bank or Depositary Bank which is holding shares in respect of an offering of Global Depository Receipts approved by an Extraordinary General Assembly of the Company.

في حالة تعذر حضوركم يرجى تفويض من ينوب عنكم من المساهمين الآخرين لحضور الاجتماع، وذلك بموجب قسيمة التوكيل المبينة أدناه والتي نرجو بعد التوقيع عليها إرسالها على البريد الإلكتروني: agm2026@cbq.qa. لا يجوز توكيل أحد أعضاء مجلس الإدارة، ولا يجوز أن يزيد عدد الأسهم التي يحوزها الوكيل بهذه الصفة عن 5% من أسهم الشركة (أي 202.362.688 سهماً)، باستثناء في حال توكيل أعطي بالنيابة عن بنك الحفظ أو الإيداع الذي يحتفظ بأسهم لإصدار إيصالات إيداع عالمية موافق عليها من قبل الجمعية العامة غير العادية للشركة.

Shareholders' registrations will be accepted in person at the Commercial Bank Plaza, two hours ahead of the scheduled time or by sending the required shareholder information to agm2026@cbq.qa at least one day before the meeting. Corporate shareholder representatives are requested to bring a copy of the signed and stamped authorization letter and the supporting documents.

يُقبل التسجيل بالحضور شخصياً إلى مقر البنك التجاري بلازا، قبل الموعد المحدد بساعتين أو عن طريق إرسال البيانات والوثائق المطلوبة على البريد الإلكتروني agm2026@cbq.qa قبل يوم على الأقل من تاريخ الاجتماع. لممثلي الشركات، الرجاء إرسال صورة من كتاب التفويض موقعاً ومختوماً حسب الأصول والوثائق الداعمة.

Abdulla bin Ali bin Jabor Al Thani
Chairman

عبدالله بن علي بن جبر آل ثاني
رئيس مجلس الإدارة

توكيل قسيمة Proxy Form



رقم المساهم Shareholder No.

عدد الأسهم No. of Shares

I, the undersigned,.....
a shareholder in The Commercial Bank (P.S.Q.C)

أنا الموقع/ الموقعة أدناه:
بصفتي مساهماً في البنك التجاري (ش.م.ع.ق.)

hereby appoint Mr./ Mrs......
who is a shareholder in the Company, as my proxy and authorise him/her to attend and vote on my behalf at the Company's Ordinary General Assembly Meeting to be held on Monday, 16 March 2026 or on any other day if the meeting is postponed.

قد عينت السيد/ السيدة:.....
وهو/ هي من المساهمين في الشركة، وكلياً عني وأفوضه/ها في الحضور والتصويت باسمي ونياية عني في اجتماع الجمعية العامة العادية للشركة والمقرر عقدها يوم الاثنين الموافق 16 مارس 2026، أو في أي موعد آخر يؤجل إليه.

Signature:
Date:

التوقيع:
التاريخ:

In case this form is to be used, kindly send it to the Company by email:
agm2026@cbq.qa attention Mrs. Leena Al Majed, Mobile no. 55166642.

في حال استعمال التوكيل، يرجى إعادته للشركة على البريد الإلكتروني
agm2026@cbq.qa عناية السيدة/ لينا الماجد، رقم هاتف: 55166642